

西里伯斯海的宝石

仙本那

The Jewel Of
The Celebes Sea

SEMPORNA

- **Unprecedented Three Island Tour**
前所未有的独家线路-著名三岛游
Bohey Dulang Island / Matakning Island /
Timba-Timba Island
- **Timbun Mata Island Love Bay**
+ **Unlimited Water Sport Activities**
+ **Snorkeling Trip**
仙本那丁文马达情人湾+无限水上活动
+浮潜一日游
- **Special Arrange Romantic Glass Boat**
特别安排体验浪漫玻璃船





珍珠岛 Bohey Dulang Island



马达京岛 Matak Island

第一天 吉隆坡 → 仙本那

🕒 午·晚

抵达沙巴州—斗湖国际机场。与接机人员集合后便送往酒店办理入住手续，领取房卡就入住休息。

第二天 仙本那 (敦沙卡兰海洋公园)

🕒 简易早餐·便当午餐

请提前抵达酒店大厅等候。酒店大厅集合后教练讲解出海需知常识。

- **珍珠岛**~一座死火山岛，火山口形成一个环礁泻湖，如今已被海水淹没，而沿著火山口南缘则有绵延的珊瑚礁群。最引人注目的是高达海拔约300公尺的山峰，爬上山顶可以俯瞰整个仙本那及所有敦沙卡兰海洋公园岛屿的全景。
- **马达京岛+登岛**~两座岛组成，隔着半公里，马达京岛的面积只有3 x 1.5平方公里，绕岛周边走一圈只需要一个小时。两座岛之间有一条隐藏在海里的沙桥。退潮时，连接大小马达京岛的“沙桥”便会浮现，把两座岛连接起来，可以步行跨岛。你可以在马达京岛上“水上漫步”哦！
- **汀巴汀巴岛+登岛**~海水经常在阳光中折射成几种颜色。中间的一条细长的沙滩会在退潮时露出来，左右两边的海水也是不同的颜色，一边深蓝，一边浅绿，温柔的一浪接一浪，冲刷着细细白白的沙子，如悦耳的枕边歌声，感觉浪漫之极。

第三天 仙本那 (丁文马达岛)

🕒 简易早餐·便当午餐·晚

请提前抵达酒店大厅等候。酒店大厅集合后教练讲解出海需知常识。

- **丁文马达岛**~是位于马来西亚沙巴州仙本那的达卫湾南侧最大的岛屿。它长26公里，最宽处差不多10公里。该岛多山，2000年以前树木茂密，塔那巴鲁山最高点为620 m，是位于岛中心的圆锥形死火山。次高峰，山。岛东端的Sedungal山上升到489 m。岛的南侧仅通过称为Trusan Sigalong的浅槽与大陆分开
- 游玩项目：畅玩水上运动~畅玩水上运动系列：拖曳伞，飞鱼，喷射摩托艇，香蕉船

第四天 仙本那 → 吉隆坡

🕒 简易早餐

集合于大堂，之后便前往斗湖国际机场结束美丽的仙本那之旅返回我们温馨的家。

希望您与LOVELY VACATION度过一个愉快的假期，并盼望能再次与您畅游下一个旅游胜地。

行程只供参考，以当地旅游安排为准



SABAH
沙巴

Tawau International Airport
斗湖国际机场

Semporna
仙本那





汀巴汀巴岛 Timba-Timba Island



丁文马达岛 Timbun Mata Island

DAY 1 Kuala Lumpur → Semporna



Arrival Tawau International Airport, warmest welcome by LV representative and proceed to hotel for check-in and take a good rest.

DAY 2 Semporna (Tun Sakaran Marine Park)



Meeting in the hotel lobby, please arrive at the hotel lobby in advance for safety briefing.

- **Bohey Dulang Island** ~ The islands are part of an extinct volcanic crater what are now forming a beautiful lagoon. The lagoon is open on its southern side but the crater rim on that side extends into a long coral reef. A thin channel separates Bohey Dulang from Pulau Bodgaya, which is the largest island in the group.
- **Mataking Island+Board Island** ~ is actually made up of two islands: the Kecil (the small island) and the Besar (the big island). These islands are connected through a sandbar. This sandbar offers visitors the unique experience of feeling like they're walking on water.
- **Timba-Timba Island+Board Island** ~ is known for the wonderful beach great to look for rare marine life that includes large cuttlefish, frog fish, crab, sea snakes and sometimes nurse sharks hiding under table coral. While turtles can be seen in numbers other frequent sights include blue ribbon eels, moray eels, barracudas, lobster, large coral trout and snappers.

DAY 3 Semporna (Timbun Mata Love Bay)



Meeting in the hotel lobby, please arrive at the hotel lobby in advance for safety briefing.

- **Timbun Mata Island** ~ is the largest island on the south side of Darvel Bay, in Semporna, Sabah, Malaysia. It is over 26 kilometres long and at the widest is almost 10 kilometres wide. The island is mountainous and was formerly (pre-2000) densely wooded. Mt. Tannabalu, the highest point at 620 m., is a conical, extinct volcano located at the centre of the island. A secondary peak, Mt. Sedungal, at the east end of the island rises to 489 m. The south side of the island is only separated from the mainland by a shallow channel known as the Trusan Sigalong.
- Unlimited Rides ~ Banana Boat, Flying Fish, Parasailing, Jetski

DAY 4 Semporna → Kuala Lumpur



Gather at lobby on stated time and transfer to airport for your flight back to Kuala Lumpur. Tours ends upon reaching KLIA/KLIA2 with fond memories of a LOVELY VACATION.

Under unforeseen circumstances the company and its associated agent has the rights to amend the itinerary as and when if necessary



无限次畅玩水上活动 UNLIMITED RIDES



香蕉船 Banana Boat



飞鱼 Flying Fish



喷射摩托艇 Jetski



拖曳伞 Parasailing

HOTEL INFO / 酒店详情

3 Nights 晚

Semporna Wow



ADULT
成人

CHILD WITH BED
小孩加床

CHILD WITHOUT BED
小孩不加床

SGL SUPP
单人房差

条款与条件

01. 行程表所列出的航班资料, 交通, 行程, 酒店住宿及膳食安排, 将可能因不同的出发日期而有所变动, 恕可能不及时通知。若报名后行程有所变动, 本社将另行个别通知。
02. 行程, 膳食及住宿的先后次序, 将以当地接待社和天气情况安排为准。
03. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小, 但若巴士行李舱放置空间不足时, 若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能, 所以一人一座位为前提。
04. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解, 务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排, 但将以最终确认为准。
05. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
06. 行程表附上的照片仅供参考。
07. 为确保消费者权益, 详情请参阅单据背面之基本条规细节。
08. 行程最终将以英文版本为准。

TERMS & CONDITIONS

01. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
02. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator due to weather situation.
03. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for the baggage storage.
04. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
05. Purchase of travel insurance is highly advisable.
06. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
07. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
08. The english version of itinerary shall prevail.